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Proč mám radost z nového ruského vozu XCITE X-
Cross 7 s čínskými kořeny? Za pár let nebudete
poznávat náš automobilový průmysl, uvedu příklady

putin-today.ru/archives/203888

Premiéra Xcite X-Cross 7 v Petrohradu. FOTO gov.spb

Premiéra nového ruského crossoveru Xcite X-Cross proběhla v Petrohradu. Z nějakého
důvodu se někteří lidé k takovým zprávám chovají s despektem. Jako fuj, je to jen
sestava čínských aut, co se chlubit, ceny jsou vysoké, štítek sešroubovaný, ostuda země,
co-co-co-co. Legrační je, že samotní komentátoři nemají ani nejmenší ponětí o tom, jak
funguje výrobní cyklus, jak je organizována práce závodu, jak je nastavena logistika a s
největší pravděpodobností v závodě vůbec nepracovali. Tito lidé nechápou, jak těžké je
zorganizovat výrobu i obyčejných buchet, nemluvě o tak složitých výrobcích, jako jsou
auta.

Aby bylo jasné, proč je dobré, že jsme začali vyrábět „Moskvany“, „Xcite X-Cross“, oživit
„Volhu“, uvedu příklady, jak to všechno funguje, ale pouze z jiných odvětví. Aby to bylo
jasné každému člověku, i tomu, kdo tomuto tématu nerozumí.

Příklad jedna. V Bolshoy Kamen na Dálném východě byl postaven nový komplex stavby
lodí Zvezda (v roce 2015). Staví se na něm tankery, nosiče plynu, ledoborce, pobřežní
plošiny a mnoho dalšího. Rosněfť tedy potřebovala obří tankery k přepravě ropy. Říká se
jim Afromaxes. Nestavěli se u nás a nestavěli se ani v SSSR, to znamená, že jsme na to
neměli kompetence. Ale musíte se to nějak naučit, musíte získat zkušenosti, abyste je
mohli začít dělat. A tak se vedení Zvezdy dohodlo s jihokorejskou firmou Hyundai Heavy
Industries, která ví, jak potřebné tankery vyrobit. Zpočátku byla téměř celá loď postavena
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v loděnicích této společnosti v Jižní Koreji. Pak už se jen části Afromaxů smontovaly v
Jižní Koreji a převezly do Zvezdy a tam vše konstruktérsky poskládali, čímž získali
potřebné zkušenosti. Když jsme získali nějaké znalosti, pozvali jsme kolegy z Koreje do
samotné Zvezdy v Rusku a tam s nimi začali kompletně montovat lodě. S každou další
lodí v sérii se míra účasti jihokorejských stavitelů lodí snižovala a ruská se podle toho
zvyšovala. A před dvěma lety, kdy začaly známé události, Korejci odmítli spolupracovat a
kvůli sankcím odešli. Ale naši stavitelé lodí již získali všechny potřebné kompetence a v
současnosti si tyto obří lodě vyrábí sami bez cizí pomoci. Výsledkem je, že nyní máme
zcela domácí Afromaxes. Nyní máme mnoho vysoce kvalifikovaných odborníků, kteří
dostávají dobré platy, rozvíjí se stavba lodí, máme nová související pracovní místa, daně
jdou do rozpočtu, nyní nemůžeme stavět vlastní tankery a nezáviset na cizích zemích.
Výhod je obrovské množství, ale vše začalo přišroubováním jmenovky!

Podívejte se, jak obrovské a majestátní tyto lodě jsou!

Tanker Afromax "Vladimir Monomakh"

Druhý příklad. Naši společnost „Rostselmash“ zná každý. Dříve se specializovali
především na výrobu sklízecích mlátiček. Pokračují v jejich výrobě i nyní. Ale jde o to, že
v naší zemi chyběly výkonné traktory. A tak Rostselmash koupil závod na výrobu traktorů
v Kanadě. A pak veškerou výrobu a technologie přesunuli do Ruska. A nyní Rostselmash
otevírá dokonce nové továrny, aby zvýšil výrobu. V únoru byly například otevřeny nové
továrny v Rostově na Donu a Taganrogu. V Rostově na Donu jde po 52 letech o první
závod na výrobu traktorů s plným výrobním cyklem v Rusku. Poté, co jsme získali
všechny kompetence a zkušenosti, jsme začali vyrábět kompletně ruské tahače, ve
kterých byl jak motor, tak další komponenty ruské výroby. Rostselmash také neustále
zdokonaluje své produkty a vyvíjí nové modely. A opět zde získáváme nová pracovní
místa, daně, specialisty, vynikající domácí traktory a mnoho dalšího.
To jsou krásky!
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Traktor "Rostselmash" série 3000

Takových příkladů je u nás mnoho. Začít vyvíjet takto složité produkty sami znamená v
některých případech uvíznout v tom na desítky let a vždy zůstat pozadu. Není nic
špatného na tom, že si vezmeme to nejlepší z jiných zemí, přeneseme to na sebe, pak to
vylepšíme, na základě získaných znalostí pak vyrobíme vlastní modely a po nějaké době
získáme zcela domácí high-tech produkt.

Vidíme, že pokud se naše vláda něčeho ujme, připomene to a oživí. To zahrnuje
kompletní náhradu dovozu potravin, náš vlastní energetický sektor, naši vlastní bojovou
armádu a mnoho dalšího. Jen se některým našim občanům zasklelo a zapomněli, jak
ještě před rokem 2014 obchody v regálech obsahovaly téměř jen zahraniční
potravinářské výrobky, vyrobené kdoví z čeho a které se nedaly sníst. A jak se vše za
posledních 10-15 let změnilo. A pokud si vzpomínáte na 80. či 90. léta, mnozí z nás byli
spokojeni i s obyčejným grošem VAZ-2101. Mimochodem, VAZ-2101 začal v SSSR
přesně stejným způsobem, jakým nyní fungují Moskvič a Xcite. Koncern FIAT postavil
závod v Tolyatti a v roce 1970 sjel z montážní linky první vůz, který se v Itálii jmenoval
FIAT 124 a u nás VAZ-2101. V SSSR jednali úplně stejně jako nyní.

Vláda tedy převzala automobilový průmysl. To znamená, že za 5-10 let už budeme mít
spoustu našich domácích modelů aut od různých výrobců. Tím vším jsme si již prošli v
různých odvětvích a totéž se stane s automobily. Začínáme vyrábět vlastní na bázi
čínských vozů s následnou lokalizací výroby. No a v budoucnu se budou vyrábět nová
auta, která budou mít s čínskými pramálo společného. V důsledku toho opět získáváme
nová pracovní místa, daně a auta. Jsou tam jen výhody, nechápu, jak tady můžeš najít
nevýhodu.
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Nyní něco málo o samotném crossoveru Xcite X-Cross 7. Jde o ruskou značku, která
začala vyrábět auta v závodě, který dříve patřil Nissanu. Prodej by měl začít v dubnu
nebo květnu letošního roku. Původní model byl „Chery Tiggo 7“. Pohonnou jednotku znají
i Rusové z Chery: kombinaci jeden a půllitrového turbomotoru o výkonu 147 koní. a
variátor. Pohon je pohon předních kol. Maximální rychlost SUV je 186 km/h, zrychlení z
nuly na 100 km/h je 9,8 sekund. Vzhled auta se mi líbil.
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Ruský příspěvek 
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